



Responsible Business Fund



Building 194, Room 101, 1st Floor, Thu Kha Condo, Thu Kha Street, 8th Ward, Hlaing Township Yangon, Myanmar

Responsible Business Fund (RBF), Myanmar

ဒိန်းမတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အထောက်အပံ့အစီအစဉ်အပိုင်းအဖြစ် ဒိန်းမတ်နိုင်ငံသည် မြန်မာကျပ်ငွေ ၁၂.၅ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ RBF မှ ငွေကြေးတစ်စိတ်အပိုင်းအနေဖြင့် "မြန်မာစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုမြင့်မားလာစေရန်နှင့်တာဝန်ယူမှုဆိုင်ရာ အပြုအမူများပိုမိုတိုးတက်လာစေရန်" ဆန်းသစ်တီထွင်မှုရှိသော စီမံကိန်းများကို ငွေကြေးတစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို အောက်ပါ သင့်လျော်သောနယ်ပယ် (၇) ခုတွင်ထောက်ပံ့ပေးသွားရန်စီစဉ်ထားပါသည်။

- ၁။ စွမ်းအင်အလေအလွင့် လျော့နည်းရေး
- ၂။ ရေအရင်းအမြစ် အသုံးချမှု
- ၃။ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းနှင့်အညစ်အကြေးများ အသုံးချမှု
- ၄။ ကျန်းမာရေးနှင့်လုံခြုံရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ
- ၅။ အစားအသောက် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး
- ၆။ ကြီးကြပ်ခြင်းနှင့်ကွပ်ကဲခြင်း နည်းပညာများ
- ၇။ လက်တွေ့နှင့်ပညာရပ်ဆိုင်ရာ နည်းပညာများ။

ထို့ကြောင့် သင်၏လုပ်ငန်းသည် အကယ်၍ အထက်ဖော်ပြပါနယ်ပယ်များတွင် လုပ်ကိုင်ရန်ငွေကြေး ကန့်သတ်မှုများနှင့်ကြုံတွေ့နေရပါက၊တာဝန်ယူမှုရှိသော ပြိုင်ဆိုင်လိုစိတ်ရှိသောလုပ်ငန်းတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်လာချင်သည်ဆိုပါက RBF အနေဖြင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအနေဖြင့် (စီမံကိန်း၏ကုန်ကျငွေ ၆၅% မှ ၈၀% - မြန်မာကျပ်ငွေ သန်း ၈၀ အထိကို နယ်ပယ် ၁၊၂ နှင့် ၃ တွင်လည်းကောင်း၊မြန်မာကျပ်ငွေ သန်း ၄၀ ကို နယ်ပယ် ၄၊၅၊၆၊၇ တွင်လည်းကောင်း) ကို မြန်မာစီးပွားရေးနယ်ပယ်တွင် အကောင်းဆုံးလေ့ကျင့်မှုများအနေဖြင့် လက်တွေ့အသုံးချနိုင်ရန် နှိုးဆော်ထောက်ပံ့ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

တာဝန်ယူမှု တာဝန်ခံမှုဆိုင်ရာ စီးပွားရေးကျင့်ထုံးများအားရှေ့ဦးစွာလုပ်ဆောင်သည့် လုပ်ငန်းများတွင်တွေ့ ကြုံနိုင်သော ငွေရေးကြေးရေး နှင့် ပတ်သက်သည့် စွန့် စားမှုအချို့ အား RBFအနေဖြင့် တစ်ခန်းတက်ပါဝင်ကူညီပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာ နိုင်ငံအတွင်းတာဝန်ယူမှုတာဝန်ခံမှုအလေ့အကျင့် ရှိသည့်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား တွင်ကျယ်စွာဖြစ်ပေါ်လာစေရန်၊ ဖြစ်ပေါ်လာသောကောင်းမွန်သည့် အသေးစားနှင့်အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား မြန်မာနိုင်ငံလုံး အတိုင်းတာဖြင့် စီးပွားရေးနယ်ပယ် အလုံးစုံမှ အတုယူပြန့်ပွားစေရန် ရည်ရွယ်ထားပါသည်။ထိုမှ တဆင့်ဖြစ်ပေါ်လာမည့်အလုံးစုံ ပါဝင်သော အကျိုးအမြတ်များအနေဖြင့် ဝန်ထမ်းများနှင့်အိမ်တွင်းစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ တိုးတတ်ရေးကို ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ရန် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် သင်၏စီမံကိန်း အိုင်ဒီယာ / ကုမ္ပဏီ သည် အောက်ပါရွေးချယ်ထားသော အချက်အလက် ငါးချက်နှင့် ကိုက်ညီရန် အရေးကြီးပါသည်။

အဆို ပြု ထားသော စီမံကိန်းသည် အထက်ဖော်ပြပါ နယ်ပယ် ၇ ခုတွင်လုပ်ကိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

- အဆိုပြုသော နည်းပညာ/အသုံးချမှုဖြေရှင်းနည်းများသည် သင်၏ပြိုင်ဘက်လုပ်ငန်းများမှ ဒေသတွင်း/နိုင်ငံတွင်းတွင် လုပ်ကိုင်မှု မရှိသေးခြင်းဖြစ်ရပါမည်။ (နယ်ပယ် ၆ နှင့် ၇ မှလွဲ၍)
- သင်၏ ကုမ္ပဏီ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင်မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းရှိရမည်ဖြစ်ပြီး လျှောက်ထားသူသည် SME ဖြစ်ကြောင်း သက်သေခံ စာရွက်စာတမ်းများနှင့် တကွ အများဆုံး ဝန်ထမ်း အယောက် ၆၀၀ သို့မဟုတ် ကျပ်သိန်း ၁၀,၀၀၀ ထက်မများသော စုစုပေါင်း မတည်ရင်းနှီးငွေ ဖြင့် လုပ်ကိုင်ထားသော လုပ်ငန်းဖြစ်ကြောင်းပူတွဲတင်ပြရပါမည်။
- သင်၏ ကုမ္ပဏီ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းသည် အနည်းဆုံးနှစ်နှစ် လုပ်ဆောင်ထားသောကုမ္ပဏီဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး ပြီးခဲ့သည့်နှစ်၏ ငွေစာရင်းများကို ပြသနိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။
- သင်၏ ကုမ္ပဏီ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းသည် ဤနယ်ပယ်များတွင်လုပ်ကိုင်နေသော ကုမ္ပဏီမဖြစ်ရပါ။ (အရက်၊လောင်းကစား၊ဆေးလိပ်၊လက်နက်နှင့်နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုထားခြင်းမရှိသော နယ်ပယ်များ)
- နယ်ပယ် ၆ နှင့် ၇ အတွက် ထောက်ပံ့ပေးခံရသော လုပ်ငန်း သို့မဟုတ် ကုမ္ပဏီများသည် ဝန်ထမ်း ၂၀ အနည်းဆုံးရှိရမည်ဖြစ်ပြီး စီမံခန့်ခွဲမှု ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်ပုံ ရှိစေရန်နှင့် လေ့ကျင့်မှုများသည် ၆ လတာကာလအတွင်း ၄ ပတ်ထက် မကျော်လွန်စေရ

အကယ်၍ သင်၏စီမံကိန်း အိုင်ဒီယာသည် အထက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များနှင့်ကိုက်ညီပါက RBF မှအကူအညီရရှိရန် ပထမအချက်အနေဖြင့် အောက်ပါ Concept Note တွင်လိုအပ်သောအချက်အလက်များကို ဖြည့်သွင်းရပါမည်။(စာမျက်နှာ အနည်းဆုံးနှစ်ရွက်၊ အများဆုံးလေးရွက်)။ ငွေကြေးအထောက်အပံ့ပေးရန်အတွက် စီမံကိန်းရွေးချယ်မှုကို အောက်ပါလိုအပ်ချက် ၄ ချက်ပေါ်အခြေခံ၍ အကဲဖြတ်အမှတ်ပေးဆုံးဖြတ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လိုအပ်သော အချက်အလက်များ	အမှတ်ပေးစည်းမျဉ်း ပို၍အားသာသောအချက် :	အမှတ်
၁။	ပြုလုပ်ရန်ရည်ရွယ်ထားသောနေရာ မြန်မာ/ဒေသ/ပြည်နယ်/ခရိုင်/မြို့နယ်	နိုင်ငံတော်အဆင့်ရှိသော လက်တွေ့ လုပ်ကိုင်မည့်စီမံကိန်း၏တန်ဖိုး	၄၅%
၂။	အရင်းကျေရန်တွက်ချက်ထားသောအချိန်အရ စီးပွားရေးဆိုင်ရာမရှိ	ကြီးမားသောစွန့်စားမှုများ၊ အရင်းကျေရန် အချိန်ပိုမိုကြာသော စီမံကိန်းများ	၃၀%
၃။	ဝန်ဆောင်မှုထောက်ပံ့သူများ/လိုအပ်သော အသုံးအဆောင်ပစ္စည်း ထောက်ပံ့ပေးသူ တို့၏မှတ်တမ်းများ	အဆိုပြုထားသောနည်းပညာ/လုပ်ငန်းများ ပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုထားသော ဝန်ဆောင်မှုထောက်ပံ့သူများ/လိုအပ်သော အသုံးအဆောင်ပစ္စည်း ထောက်ပံ့ပေးသူ တို့၏ သက်သေခံမှတ်တမ်းများ	၁၅%
၄။	ဝန်ထမ်းများဒေသခံနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်တို့အတွက် ငွေကြေးမဟုတ်သော/ရေတွက်၍ရသော အကျိုးအမြတ်များ	SME လုပ်ငန်း၏ ကုန်ကျစရိတ်/ အကျိုးအမြတ်တို့ကိုကျော်လွန်၍ အကျိုးအမြတ်ပိုမိုရရှိရန် အလားအလာကောင်းသော စီမံကိန်းများ	၁၀%
			၁၀၀%

ဝင်ရောက်ပါဝင်သူများ၏ Concept Notes များကိုအကဲဖြတ်ခြင်းနှင့်ရှေ့ဆက်သွားမည့်အစီအစဉ်များကို အောက်တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။

ရက်စွဲ	လုပ်ဆောင်မည့်အကြောင်းအရာ
မေလ ၁ရက်နေ့ မှ မေ ၃၀ ရက်နေ့ ၂၀၁၈	RBF ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်အဆိုပြုလွှာများခေါ်ယူခြင်း - စမ်းသပ်အဆင့်။
မေလ ၃၁ ရက်နေ့၊ ၂၀၁၈ နေ့ လည် ၁၂နာရီ အထိ	Concept Notes များတင်သွင်းရန်နောက်ဆုံးရက်။
ဇွန်လ ၁ ရက်နေ့ မှ ဇွန် လ ၂၂ ရက်နေ့ ၂၀၁၈	RBF အုပ်ချုပ်ရေးရုံးမှ Concept Notes များအား စိစစ် အကဲဖြတ်နေခြင်း။
ဇွန်လ ၂၅ ရက်နေ့ ၂၀၁၈	RBF အုပ်ချုပ်ရေးရုံးမှ ရွေးချယ်ခံရသော Concept Notes များအားကြေငြာခြင်း။
ဂျူလိုင် လ ၂၆ ရက်နေ့၊ ၂၀၁၈	အဆိုပြုလွှာအပြည့်အစုံတင်သွင်းရန် နောက်ဆုံးရက်
၂၇ ရက်နေ့၊ ဂျူလိုင် မှ ၁၆ ရက်နေ့၊ ဩဂုတ်လအထိ၊ ၂၀၁၈	RBF အုပ်ချုပ်ရေးရုံးမှ RBF ဘုတ်အဖွဲ့ထံသို့ အကဲဖြတ်ထားသည်များကို တင်ပြခြင်း။
၁၇ရက်နေ့၊ ဩဂုတ်လ မှ ၃၀ရက် နေ့၊ ဩဂုတ်အထိ၊ ၂၀၁၈	RBF ဘုတ်အဖွဲ့မှ ငွေကြေးအထောက်အပံ့ရရှိသော SME လုပ်ငန်းများကို ကြေငြာခြင်း။
၁၀ရက်နေ့၊ စက်တင်ဘာလ၊ ၂၀၁၈ နောက်ပိုင်း	Grant Agreements signed between RBF Secretariat and selected SMEs RBF နှင့် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသော SME အကြားငွေကြေးအထောက်အပံ့ဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း။
စက်တင်ဘာလ၁၀ ရက်နေ့ နောက်ပိုင်း	ရွေးချယ်ထားခြင်းခံရသော SME များသည်အဆိုပြုထားသောစီမံကိန်းများကို စတင်လုပ်ကိုင်ရန်။

Concept Notes များကို: applications@rbfmyanmar.com သို့ ၃၁ရက်နေ့၊ မေလ ၂၀၁၈ နေ့ လည် ၁၂နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီးပေးပို့ ရ ပါမည်။

RBF ၏အထောက်အပံ့များနှင့်ပတ်သတ်၍ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက : info@rbfmyanmar.com (သို့မဟုတ်) ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၂၅၈၁၁၃၇၃၇၊ ၀၉-၉၇၉၃၂၇၇၄၄ နှင့် ၀၉-၄၀၂၆၄၂၅၇၉ တို့ကိုဆက်သွယ် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ပြိုင်ဆိုင်လိုသော မြန်မာနိုင်ငံဖြစ်လာစေရန် တာဝန်ယူမှုဆိုင်ရာနှင့်ရေရှည်တည်တံ့သော စီးပွားရေးဖြေရှင်းချက်များအတွက် စိန်ခေါ်မှုများကို စိတ်ပါဝင်စားမှုအား အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

Responsible Business Fund (RBF) info@rbfmyanmar.com www.rbfmyanmar.com